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Zelfstandige naamwoorden zijn woorden waar je de, het 

of een voor kunt zetten. De meeste zelfstandige

 naamwoorden hebben een enkelvoud (je hebt er maar

 één van) en een meervoud (je hebt er meer van). Als het 

enkelvoud eindigt op –en, –el, –em, en –er, krijg je in het

meervoud een –s erbij. 

  je hoort:  je schrijft:

vogel  vogel   vogel + s = vogels

bezem  bezem   bezem + s = bezems

Let op! In veel woorden hoor je een stomme e. Deze spreek je 

uit als [u]  maar je schrijft een e. 

Onthouden!

vogel - vogels

vogels   bezems  molens  emmerskeukens  ezels   bodems  kamersveulens  lepels   bloesems  kleuterswinkels  spiegels  bubbels  appelskussens  wagens  moeders  nummers

Meervouden –s


